



## 演唱会/文娱表演 Package for Concert

(三小时布置及四小时庆典 3 Hours Setup & 4 Hours Event)

超时每小时 RM5,000 计算。Exceeding hour charge RM5,000 per hour.

星期一至四, 公共假期除外 Monday to Thursday Except Public Holiday	星期五至日 及公共假期 Friday to Sunday & Public Holiday	布置时间 Setup Time	庆典时间 Event Time
RM 20,800.00	RM 17,800.00	7am - 10am	10am - 2pm
	RM 24,800.00	3:30pm - 7pm	7pm - 11pm

Package for Concert inclusive of:	演唱会/文娱表演配套包含:
<ol style="list-style-type: none"> <li>Banquet Chair in theatre setting up to 1,100 seats</li> <li>VIP Chairs (Max.12 Units - on request)</li> <li>Stage Lighting and Sound</li> <li>Stage LED Screen 59'X19' (17.92m X 5.76m) (Backdrop design to be provided by client)</li> <li>2 sets of 15'X8' Side LED Screen</li> <li>2 sets of 75" &amp; 2 sets of 40" LED TV (Back seats area)</li> <li>Follow Spot-Light</li> <li>Fog, Bubbles Machines, Fire Dragon Machines</li> <li>Back Stage 1 Dressing Rooms with built-in Washroom</li> <li>Complimentary use of 3rd Floor Business Suite (on request)</li> <li>Walkie Talkie 6 units for Event Co-ordination</li> <li>Rehearsal can be arranged subject to Terms &amp; Conditions</li> <li>2<sup>nd</sup> Floor Large Dressing Room with Air Conditioner (on request)</li> <li>3 units Stage lift</li> <li>Entrance 1 set of 75" &amp; 2 Sets of 55" LED TV</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>高达 1,100 张软垫椅依剧院式排列</li> <li>贵宾座椅 (12 张 - 请预先通知)</li> <li>舞台灯光与音响</li> <li>LED 显示屏 59'X19' (17.92m X 5.76m) (背景设计由客户提供)</li> <li>2 台 15'X8' 副 LED 显示屏</li> <li>2 台 75" 和 2 台 40" LED 电视机 (后座)</li> <li>追踪灯</li> <li>喷雾机, 喷泡沫机, 火焰机</li> <li>后台 1 间备有洗手间冷气化妆室</li> <li>三楼商务厅进行会议 (请预先通知)</li> <li>对话机 6 个供礼堂内对话</li> <li>彩排可做安排唯须依据细则</li> <li>2 楼大型化妆间 (请预先通知)</li> <li>3 台舞台升降机</li> <li>进口处 1 台 75" 和 2 台 55" LED 电视机</li> </ol>

### 必要项目 Compulsory Items:

A	礼堂及邻近范围泊车费 Parking Fees at Convention Centre and neighboring compounds	RM 300.00
B	警卫队员供保安及交通指挥 Traffic Controller Cum Security Team	RM 360.00

### 选择性项目 Optional Items:

A	矿泉水 Mineral Water 500ml x 24 bottles ( 每箱/Per Carton )	RM 24.00
B	茶点或自助餐 Light refreshment / buffet	可代安排 Can be arranged

- 不允许设立食物摊档或食物餐车。Food stall & food truck is Not Allowed.
- 价格调整将不预先通知。Price subject to change without prior notice.

**P1903C**

## 王岳海大礼堂 HGH Convention Centre

475, Jalan Peach Avenue, Sentul, 51000 Kuala Lumpur. Fax: 03-4041 7497. Tel: 03-4045 6166.  
Email: info@galaxybanquet.com Website: [www.galaxybanquet.com](http://www.galaxybanquet.com)